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OBČINA LOVRENC NA POHORJU 

OOBBČČIINNSSKKII  SSVVEETT  
Spodnji trg 8, 2344 Lovrenc na Pohorju 

Tel.:02/63 00 550; Fax: 02/63 00 560; e-mail:obcina@lovrenc.si – spletna stran: lovrenc.si 
Številka:0321-0002-2013-003 
Datum:   3. oktober 2013 

 
 

S k r a j š a n   z a p i s n i k - osnutek 

 
 
20. redne seje Občinskega sveta Občine Lovrenc na Pohorju, ki je bila v torek, 01. 10.2013, v 
prostorih Prireditvenega centra, Gornji trg 62, Lovrenc na Pohorju, z začetkom ob 18.00 uri. 
 

Po pooblastilu župana Joška Manfrede je 20. redno sejo Občinskega sveta Občine Lovrenc 
na Pohorju odprl in vodil podžupan Borut Cotič, ki je uvodoma pozdravil vse prisotne (v 
nadaljevanju: predsedujoči). 
 
Opomba: Predsedujoči prisotne opozori, da se seja zvočno snema. Zvokovni zapis se 

uporablja ključno za pisanje zapisnika. 
 
Na seji so navzoče članice in člani Občinskega sveta Občine Lovrenc na Pohorju (v 
nadaljevanju: člani sveta): 
 
Edvard Goričan - LDS, Borut Cotič - LDS, Marjana Kralj - SD, Maksimiljana Obrulj – SD, 
Antonija Sgerm – DESUS, Andrej Čokl - DOLINA NAŠA, Maks Wolfgruber - NEODVISNA LISTA 
ZA LOVRENC, Jožko Polajner – SLS, David Kranjc - NEODVISNA LISTA ZA LOVRENC, 

 
Svojo odsotnost so opravičili: Marjan Mežnarc - SDS opr., Leo Čelofiga - LISTA LEO 

ČELOFIGA opr., Boštjan Kačič – NEODVISNA LISTA ZA 

VARNOST IN POMOČ opr.. 
 

Ostali prisotni: župan Joško Manfreda, direktor Drago Mlakar, Bronislava Paulič, Albina 
Pajtler, mag. Zorica Zajc Kvas /predsednica OVK/, Jože Javornik /predsednik NO/, Dušan 
Jakop. 
 
 

AD/1 
UGOTOVITEV SKLEPČNOSTI 

 
Na podlagi liste prisotnosti je predsedujoči ugotovil sklepčnost Občinskega sveta Občine 
Lovrenc na Pohorju. 
 

UGOTOVITVENI SKLEP: 
Na seji Občinskega sveta Občine Lovrenc na Pohorju je prisotnih 9 članov OS od 
12, kolikor jih OS šteje.  
Na podlagi 20. člena Statuta Občine Lovrenc na Pohorju (UGSO, št.13/2011) in 28. 
člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Lovrenc na Pohorju (UGSO, št. 
18/2011), je Občinski svet Občine Lovrenc na Pohorju sklepčen in lahko pravno 
veljavno sklepa. 
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AD/2 
UGOTOVITEV O PRENEHANJU MANDATA ČLANU OBČINSKEGA SVETA OBČINE 

LOVRENC NA POHORJU IN POTRDITEV MANDATA NADOMESTNI ČLANICI 
OBČINSKEGA SVETA OBČINE LOVRENC NA POHORJU 

 
Predsedujoči pozove Zorico Zajc Kvas, predsednico Občinske volilne komisije, da poda 
poročilo. 
 
Zorica Zajc Kvas pove, da je Občinska volilna komisija dobila pisno izjavo gospoda Vidka 
Švajgerja, da odstopa s funkcije člana OS, zaradi povečanja službenih obveznosti in drugih 
prioritet. Vito Švajger je 5.8.2013 podal pisno izjavo o odstopu, zato je na podlagi 37. a člena 
ZLS, njegov mandat s tem dnem prenehal. 
Komisija je odstopno izjavo obravnavala in ugotovila, da je na listi SD naslednja kandidatka 
gospa Maksimiljana Obrulj, ki je pisno potrdila, da sprejema mandat. 
Občinskemu svetu Občine Lovrenc na Pohorju predlaga, da gospe Maksimiljani Obrulj 
mandat potrdi. 
 
Župan pove, da je Vidko Švajger podal odstopno izjavo, ker je preobremenjen z delom v 
svojem podjetju. Prijavil pa se je tudi na razpis za izgradnjo vrtca in pri tem bi prišlo do 
nasprotja interesa. 
 
Maksimiljana Obrulj pozdravi prisotne in izrazi željo po dobrem sodelovanju. 
 
Predsedujoči prebere 
 
UGOTOVITVENI  SKLEP: Občinski svet Občine Lovrenc na Pohorju ugotavlja: 
- da je Vidko Švajger, dne 5. 8. 2013, pisno sporočil, da odstopa s funkcije člana 
Občinskega sveta Občine Lovrenc na Pohorju, zaradi povečanja službenih obveznosti 
in drugih prioritet. 
- da skladno z določbo 37. a člena Zakona o lokalni samoupravi (Uradni list RS, št. 
94/07 – UPB2, 76/08 in 79/09) članu občinskega sveta, ki odstopi, mandat preneha z 
dnem, ko je podal odstopno izjavo. Glede na navedeno je Vidku Švajgerju mandat 
prenehal 5.8. 2013; 
- da mandat člana Občinskega sveta Občine Lovrenc na Pohorju preide na 
naslednjega kandidata z liste kandidatov politične stranke SD; 
- da je naslednji kandidat/ka na listi kandidatov SD – SOCIALNI DEMOKRATI, pod 
zaporedno številko 4, Maksimiljana Obrulj, rojena: 11.08.1957, stanujoča: Kovaška 
cesta 31, 2344 Lovrenc na Pohorju. 
 

Predsedujoči predlaga v potrditev 
 
1. SKLEP: Občinski svet Občine Lovrenc na Pohorju na 20. redni seji, dne 1.10.2013, 

potrdi mandat članici Občinskega sveta Občine Lovrenc na Pohorju 
Maksimiljani Obrulj - za obdobje oktober 2013 – 2014. 

 
Navzočih je 9 članov sveta. 
 
ZA je glasovalo 9 članov sveta. 
PROTI ni glasoval nihče. 
 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
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Predsedujoči zaključi točko dnevnega reda: Ugotovitev o prenehanju mandata članu 
Občinskega sveta Občine Lovrenc na Pohorju in potrditev mandata nadomestni članici 
Občinskega sveta Občine Lovrenc na Pohorju. 
 
 

AD/3 
PREGLED IN SPREJEM SKRAJŠANEGA ZAPISNIKA 19. REDNE SEJE 

 
UGOTOVITVENI SKLEP: Predsedujoči ugotovi, da je na seji prisotnih 9 članov OS. 
 
Predsedujoči pove, da so zapisnik člani sveta prejeli s sklicem seje in da zapisnik 19. redne 
seje v obravnavo in sprejem.  
 
Predsedujoči ugotovi, da ni prijavljenih k razpravi, zato da skrajšan zapisnik 19. redne seje 
Občinskega sveta Občine Lovrenc na Pohorju v odločanje.  
 
2. SKLEP: Občinski svet Občine Lovrenc na Pohorju, na podlagi 29. člena Poslovnika 

Občinskega sveta Občine Lovrenc na Pohorju, na 20. redni seji, dne 
01.10.2013, sprejme skrajšan zapisnik 19. redne seje Občinskega sveta 
Občine Lovrenc na Pohorju, z dne 4.6.2013. 

 

Navzočih je 9 članov sveta. 
 
ZA je glasovalo 9 članov sveta. 
PROTI ni glasoval nihče. 
 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
PREGLED REALIZACIJE SKLEPOV 19. REDNE SEJE OS: 
 
UGOTOVITVENI SKLEP: Predsedujoči ugotovi, da so sklepi 19. redne seje realizirani, 

oziroma so v izvajanju. 
 
Predsedujoči zaključi točko dnevnega reda: Pregled in potrditev skrajšanega zapisnika 19. 
redne seje. 
 

AD/3 
OBRAVNAVA IN SPREJEM DNEVNEGA REDA 

 
Predsedujoči pove, da so vsi člani sveta prejeli med gradivom predlog dnevnega reda 20. 
seje Občinskega sveta Občine Lovrenc na Pohorju, ki ga da v obravnavo. 
 
Predlog dnevnega reda za 20. redno sejo Občinskega sveta Občine Lovrenc na Pohorju: 
 
1. Ugotovitev sklepčnosti. 
2. Ugotovitev o prenehanju mandata članu Občinskega sveta Občine Lovrenc na Pohorju in 

potrditev mandata nadomestni članici Občinskega sveta Občine Lovrenc na Pohorju. 
3. Pregled in potrditev zapisnika 19. redne seje in pregled realizacije sklepov. 
4. Potrditev dnevnega reda 20. redne seje. 
5. Informacije župana. 
6. Pobude in vprašanja. 
7. Predstavitev in potrditev elaborata Snage d.o.o. o oblikovanju cen komunalnih storitev.  
8. Obravnava in seznanitev s Poročilom o izvrševanju Odloka o proračunu Občine Lovrenc na 

Pohorju 2013 – za obdobje od I. do VI. 2013 in od I. do VIII. 2013. 
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9. Obravnava in sprejem Odloka o spremembi Odloka o proračunu Občine Lovrenc na 
Pohorju za leto 2013. (rebalans III.) – skrajšan postopek. 

10. Sprejem sklepa o ukinitvi statusa grajenega javnega dobra. 
11. Obravnava in sprejem Prve dopolnitve načrta ravnanja s stvarnim premoženjem Občine 

Lovrenc na Pohorju za leto 2013. 
12. Včlanitev v Skupnost občin Slovenije (SOS). 
13. Obravnava in sprejem Kodeksa ravnanja izvoljenih predstavnikov na lokalni ravni. 
14. Obravnava in potrditev Liste kandidatov za člane Razvojnega sveta regije (RSR). 
 
Predsedujoči odpre razpravo o dnevnem redu: 
David Kranjc predlaga dodatno točko in sicer: Seznanitev z odstopom članice Nadzornega 
odbora Občine Lovrenc na Pohorju. Točka se naj uvrsti na zadnje mesto (15). Predsednik 
Nadzornega Odbora ima odstopno izjavo s seboj in jo lahko preda predsedujočemu. 
 
Župan pove, da nima nič proti, da se z odstopom seznanimo. Drugače pa je to še ena kršitev 
poslovanja. Odstopna izjava bi morala biti poslana njemu. Članom sveta je dal na mizo tudi 
mnenje ministrstva za javno upravo, glede dela nadzornega odbora.  
 
Jožko Polajner pove, da bi na sejah morali več časa posvetiti informacijam župana in 
pobudam in vprašanjem članov občinskega sveta, saj to najbolj zanima naše občane. 
 

ŽŽuuppaann  pprreeddllaaggaa  sspprreemmeemmbboo  nnaasslloovvaa  77..  ttooččkkee  iinn  ssiicceerr::  PPrreeddssttaavviitteevv  iinn  ppoottrrddiitteevv  EEllaabboorraattaa  

oo  oobblliikkoovvaannjjuu  cceenn  iizzvvaajjaannjjaa  ssttoorriitteevv  oobbvveezznnee  oobbččiinnsskkee  ggoossppooddaarrsskkee  jjaavvnnee  sslluužžbbee  

rraavvnnaannjjaa  ss  kkoommuunnaallnniimmii  ooddppaaddkkii  zzaa  lleettoo  22001133  ((ttrrii--tteeddeennsskkii  ooddvvoozz))  jjuunniijj  22001133  iinn  

EEllaabboorraattaa  oo  oobblliikkoovvaannjjuu  cceenn  iizzvvaajjaannjjaa  ssttoorriitteevv  oobbvveezznnee  oobbččiinnsskkee  ggoossppooddaarrsskkee  jjaavvnnee  

sslluužžbbee  rraavvnnaannjjaa  ss  kkoommuunnaallnniimmii  ooddppaaddkkii  zzaa  lleettoo  22001133  ((mmeesseeččnnii  ooddvvoozz))  sseepptteemmbbeerr  22001133,,  

tteerr  ppoottrrddiitteevv  cceenn  ssttoorriitteevv  oobbvveezznniihh  oobbččiinnsskkiihh  ggoossppooddaarrsskkiihh  jjaavvnniihh  sslluužžbb  rraavvnnaannjjaa  ss  

kkoommuunnaallnniimmii  ooddppaaddkkii  vv  oobbččiinnii  LLoovvrreenncc  nnaa  PPoohhoorrjjuu..  
 
Predsedujoči zaključi razpravo in da v odločanje 
 
3. SKLEP: Občinski svet Občine Lovrenc na Pohorju uvrsti dodatno točko dnevnega 

reda: Seznanitev z odstopom članice Nadzornega odbora Občine Lovrenc 
na Pohorju ter spremembo naslova 7. točke. 

 
Navzočih je 9 članov sveta. 
 
ZA je glasovalo 9 članov sveta. 
PROTI ni glasoval nihče. 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
Predsedujoči ugotovi, da ni več prijavljenih k razpravi, zato jo zaključi in da dnevni red v 
odločanje. 
 
4. SKLEP: Občinski svet Občine Lovrenc na Pohorju 

sprejme 
 
DNEVNI RED:  
 

1. Ugotovitev sklepčnosti. 
2. Ugotovitev o prenehanju mandata članu Občinskega sveta Občine Lovrenc na 

Pohorju in potrditev mandata nadomestni članici Občinskega sveta Občine 
Lovrenc na Pohorju. 

3. Pregled in potrditev zapisnika 19. redne seje in pregled realizacije sklepov. 
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4. Potrditev dnevnega reda 20. redne seje. 
5. Informacije župana. 
6. Pobude in vprašanja. 
7. Predstavitev in potrditev Elaborata o oblikovanju cen izvajanja storitev obvezne 

občinske gospodarske javne službe ravnanja s komunalnimi odpadki za leto 
2013 (tri-tedenski odvoz) junij 2013 in Elaborata o oblikovanju cen izvajanja 
storitev obvezne občinske gospodarske javne službe ravnanja s komunalnimi 
odpadki za leto 2013 (mesečni odvoz) september 2013, ter potrditev cen storitev 
obveznih občinskih gospodarskih javnih služb ravnanja s komunalnimi odpadki 
v občini Lovrenc na Pohorju. 

8. Obravnava in seznanitev s Poročilom o izvrševanju Odloka o proračunu Občine 
Lovrenc na Pohorju 2013 – za obdobje od I. do VI. 2013 in od I. do VIII. 2013. 

9. Obravnava in sprejem Odloka o spremembi Odloka o proračunu Občine Lovrenc 
na Pohorju za leto 2013. (rebalans III.) – skrajšan postopek. 

10. Sprejem sklepa o ukinitvi statusa grajenega javnega dobra. 
11. Obravnava in sprejem Prve dopolnitve načrta ravnanja s stvarnim premoženjem 

Občine Lovrenc na Pohorju za leto 2013. 
12. Včlanitev v Skupnost občin Slovenije (SOS). 
13. Obravnava in sprejem Kodeksa ravnanja izvoljenih predstavnikov na lokalni 

ravni. 
14. Obravnava in potrditev Liste kandidatov za člane Razvojnega sveta regije (RSR). 
15. Seznanitev z odstopom članice Nadzornega odbora Občine Lovrenc na Pohorju. 

 
Navzočih je 9 članov sveta. 
 
ZA je glasovalo 9 članov sveta. 
PROTI ni glasoval nihče. 

 
Sklep je bil sprejet soglasno. 

 
Predsedujoči zaključi točko dnevnega reda: Obravnava in sprejem dnevnega reda. 
 

AD/5 
INFORMACIJE ŽUPANA 

 
Župan poda naslednje informacije: 

- Rebalans III. – danes je pred nami pomembna točka in sicer sprememba proračuna, 

saj s tem v teh kriznih časih proračun dvigujemo. Zaradi investicij in EU sredstev 
imamo proračun v višini cca. 4,8 milijonov €, česar v preteklosti ni bilo. S tem pa se 
dviguje tudi premoženje občine. Krediti se manjšajo, novih pa nimamo. 

- Kulturni dom Jožefa Petruna – pred kratkim smo podpisali pogodbo za izvedbo del v 

KD. Dela se bodo v kratkem pričela. 
- Sanacija Kovaške in ceste Ob Radoljni – po več zapletih bomo v kratkem podpisali 

pogodbo za izvedbo del sanacije Kovaške ceste in ceste Ob Radoljni. Imamo izdelan 
projekt, kot tudi vsa potrebna dovoljenja, da bo po dolgem času cesta izgledala tako, 
kot mora biti. Višina sanacije je precej visoka, saj moramo prestavljati razsvetljavo, 
narediti pločnike, odvodnjavanja, ponekod še urediti zemljiška razmerja, a li celo 
nekoliko zamakniti cesto. V kolikor bo vreme dopuščalo, se bodo dela pričela že v 
kratkem in nadaljevala v spomladanskih mesecih. 

- Razvojni svet regije – v gradivu je tudi potrditev liste kandidatov za Razvojni svet 
Podravske regije. V tem svetu gre za črpanje EU sredstev in zelo dobro je, da je s 
strani drugih županov predlagan v ta svet. Za našo občino je to potrditev, da dobro 
delamo. 

- Novi članici Občinskega sveta zaželi konstruktivno delo. 
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- Spletne strani – nove spletne strani so v zaključni fazi in tisti, ki so jo že videli, so jo 
pohvalili. V novih spletnih straneh bo možno direktno referentom in direktorjem 
postavljati vprašanja, le ti pa bodo na ta vprašanja tudi odgovarjali. 

- Vrtec in knjižnica – tudi razpis za vrtec je doživel revizijo. Vse ponudbe so bile namreč 
višje, kot je predvideno po projektu, zato smo razpis ponovili po sklopih. 
Za knjižnico bo razpis kmalu zunaj. 

- ZD Lovrenc na Pohorju – zobozdravstvena ordinacija je tik pred otvoritvijo. Opravili 
smo že tehnični pregled. Slavnostna otvoritev bo 22.10. 2013, ob 14.30 uri. Zahvali se 
vsem donatorjem, ki so veliko pomagali, predvsem pa podjetju Mega metal, d.o.o., 
projektantu, nadzorniku in drugim, ki so pripomogli, da smo lahko usposobili 
ordinacijo. 

- Podpis pogodbe – 2.10.2013 bo podpis pogodbi za dva projekta. Iz države smo 
namreč pridobili cca 365 tisoč € za sanacijo ceste Činžat – Klopni vrh in ceste od 
zajetja Sajko proti Pinter ridi. 
V naslednjem tednu imajo sestanek na ministrstvu za kmetijstvo in okolje glede 
sanacije po neurju, ki nas je prizadelo v letu 2012. Sama sanacija bo trajala 5 let. 
Vrednost sanacije v letošnjem letu bo cca 900 tisoč €, predvidenih pa je 6,5 mio. €. 
Potok Radoljno moramo spraviti v prvotno stanje. Žalostno pa je, da od določenih ljudi 
doživljajo delavci prave pritiske. 

- Nadzorni odbor – glede odstopne izjave članice NO pove, da smo temo o delu NO že 
večkrat obravnavali. Seznanjeni smo, da je več nepravilnosti, kršenje zakonodaje, … . 
Predsednik nadzornega odbora krši zakonodajo tudi sedaj, ko je prisoten v tem delu 
na seji, zato prebere o tem mnenje Ministrstva za notranje zadeve in javno upravo: 
»Za predsednika nadzornega odbora velja, da se seje občinskega sveta udeleži 
takrat, ko je vabljen na točko dnevnega reda, katere vsebina se nanaša na pristojnost 
nadzornega odbora (npr.: dokončno poročilo o opravljenem nadzoru, letno poročilo o 
delu nadzornega odbora, zaključni račun občine). 
Prisotnost predsednika ali članov nadzornega odbora pri drugih točkah dnevnega reda 
bi pomenila poseganje v pristojnosti občinskega sveta. Občinski svet namreč 
sprejema odločitve, ki določajo sektorske politike delovanja občine (odloke, strategije, 
…), medtem ko nadzorni odbor nadzoruje porabo javnih sredstev operacij, ki so že 
zaključene in o katerih obstajajo računovodske in druge listine (sklep, naročilnica, 
pogodba ipd.)« 
Zaradi nadzornega odbora je občinska uprava preobremenjena, saj ima finančnica že 
kar 120 ur viška, vodja glavne pisarne pa že skoraj 60 ur. Več ljudi je kar ves teden 
bilo zaposlenih s pripravo gradiv za sejo nadzornega odbora. S tem se dela poslovna 
škoda, pišejo se ovadbe že za stare zadeve, ki jih je tudi občinski svet miril. Do sedaj 
je bil prijazen do vseh zahtev, vendar tako ne gre več naprej. Nadzorni odbor je imel 
na seji zopet spremembo poslovnika, o kateri spremembah je govora, pa ni 
seznanjen. 
Predsednik nadzornega odbora ustno napada celo uslužbenca občinske upravi, žali in 
grozi. Uslužbenec je doživel pravi šok in stres. Predsednik se je za izpad opravičil, 
zato pritožbe ni bilo potrebno podati. … Predsednik nadzornega odbora še nikoli ni 
prišel do njega v pisarno. 

- Vodovod – veliko se govori o prodaji naše vode Mariborskemu vodovodu. Dokler bo 

on župan, se voda in vodovod ne bosta prodajala. Prava informacija je, da naš 
vodovod spada pod naš Režijski obrat. Cena vode na Činžatu bo pa enaka kot v kraju 
Lovrenc na Pohorju. 
 

Predsedujoči zaključi točko dnevnega reda: Informacije župana.  
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AD/6 
POBUDE IN VPRAŠANJA 

 
Edvard Goričan pove, da je dobil informacijo, da je namen ukiniti pošto na Činžatu. Sam je 
poizvedoval in dobil informacijo, da o tem odloča Agencija za pošto in telekomunikacije. 
Apelira na župana, da ustrezno odreagira, da ne bo prišlo do zaprtja pošte. 
Ceni to, da je do investicije v vodovod prišlo. Ljudje na zgornjem Činžatu so ga opozorili, da 
je v novem vodovodu pritisk prenizek, saj je komaj 1,2 bar. Prosi za pojasnilo in kaj se 
namerava narediti, da se ta napaka odpravi. 
Dobil je pripombe občanov, da je občina neodzivna, da na vloge ne dobijo odgovora, čeprav 
je poteklo že več kot 30 dni. Pripombe letijo predvsem na mesto direktorja uprave. Sprašuje, 
koliko je takšnih vlog? 
Ljudje ob Radoljni ugotavljajo, da je struga potoka vedno bolj suha in da ni zagotovljen 
biološki minimum. 
 
Župan odgovori: 

- Glede pošte Činžat je že urgiral pri direktorju pošte. Žal je pošta v trendu ukinjanja 
poslovalnic. Ponovno bomo urgirali tudi na Agenciji za pošto in telekomunikacije. Kaj 
šele bo, če bo prišlo do ukinitve občine? 

- S težavami na vodovodu ni seznanjen, bo pa takoj vprašal v čem je težava. Dobili pa 
še nismo nobene pritožbe. 

- Glede neodzivnosti bo odgovoril direktor. Direktor je preveč obremenjen zato bodo 
morali začeti pisati pogodbe in reševati premoženjske zadeve referenti. 

- Ob Radoljni so ljudje opravičeno zaskrbljeni. Že dvakrat je na to opozarjal. Meni, da 
gre za prevelik odvzem vode. Lastnik ME pa tudi posega v obrežje potoka. Pred 
kratkim je prišlo tudi do pogina rib, ker je nekdo posegal nezakonito v obrežje. 

 
Marjana Kralj pove, da ljudi zanima informacija, kako daleč je PUP. Zanima jo, kaj se je 
zgodilo s tistimi, ki kandidirajo na EU sredstva in so vezani na prostorski akt. Ali jih uprava 
obvešča kako daleč so zadeve. 
Na novih spletnih straneh bi morala biti tudi nadgradnja, da se lahko predstavljajo tudi naša 
zainteresirana podjetja. 
 
Župan pove, da je prostorski akt bil ponovno poslan v ponovno usklajevanje na ministrstva, ki 
morajo dati soglasje, saj ne moremo dopustiti, da so nam nekatera področja kar zavrnili. 
Problem se nakazuje pri razpršeni gradnji, kjer ne dovolijo postaviti niti prizidkov ali garaž. 
Lovrenc ni Ljubljana, kjer so vse pozidali. Tudi če pogledamo Roglo, kako se gradi, pri nas pa 
kot da smo nekje drugje. Glede spletnih strani bo odgovoril direktor. 
 
Direktor pove, da so takšne predstavitve na spletnih straneh možne že sedaj. Mi že sedaj 
npr. šoli omogočamo link (povezavo) na njihovo spletno stran. To bomo omogočali tudi na 
novih spletnih straneh. V kolikor bo v občini interes podjetnikov bomo povezave omogočili. 
 
David Krajnc opozori, da še danes ni objavljen magnetogram 18. In 19. redne seje OS. 
Zanima ga, zakaj ne, kljub temu, da je bilo obljubljeno, da to bo. 
Zanima ga, če ima župan informacijo o težavah v gospodarski družbi Štruc. Ima namreč 
informacijo, da so v resnih težavah. Morda bomo zaradi tega povečati socialne transferje. 
Ob stanovanjski hiši Rdeči Breg 4 je električni drog, ki visi in lahko vsak čas pade na cesto. 
Prosi upravo, da pristojno službo opozori na nevarnost. 
Kaj je botrovalo ponovnemu razpisu za vrtec, kljub temu, da je bivši svetnik od ponudbe 
odstopil. Pri tem se ne moremo izogniti na korupcijska tveganja. 
Glede sporov z nadzornim odborom, županom, direktorjem je želel ponuditi roko, da bi prišlo 
do neke rešitve, do nekega pomiritvenega postopka, vendar meni, da ni primerno, da župan 
poda pisanje upravnemu sodišču glede članice nadzornega odbora. To je tudi nek način 
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mobing. Sprašuje ali smo dobili v tej zvezi kakšen odgovor. Še enkrat pove, da se mu to zdi 
neprimerno pisanje, saj gre že preveč na osebno raven. Meni, da je pri obeh stvar preveč 
eskalirala na osebno raven. Dileme o tem bi morali čim prej razrešiti. 
 
Župan pove, da bomo elektro Maribor obvestili o nevarnem drogu. 
Z ponovni razpis za vrtec pa pove, da so sredstva za vrtec zagotovljena v višini 1.170 tisoč €. 
V ponudbah je bilo najugodnejše podjetje Pergola, ki pa je bilo za 1.000 € nižje od ostalih 
ponudb. Vse ostale ponudbe so bile v višini cca. 1,4 mio. €. Zaradi tega bomo razpis ponovili, 
saj ponudbe niso ustrezale razpisnim pogojem.  
Glede problematike nadzornega odbora je že dovolj povedal, podrobnosti, ki so bile 
omenjene pa ne bo komentiral. 
 
Andrej Čokl postavi naslednja vprašanja: 

- Opozori, da trenutno uradna spletna stran nima možnosti glede piškotkov. Nekaj 
odgovorov pa je že dobil. 

- Ali je bila prenesena pobuda glede tabel, ki bi označevala z imeni in opisi trških hiš, 
kot tudi znamenitosti v kraju? (Kodrovo, Jovanovo, …) 

- Kdo je projektiral elektro inštalacije za vrtec? Projekt je vodila gospa Fajt. Če je isti 
projektant kot za šolo, potem mora povedati, da je za šolo zelo slabo projektiral. Ali je 
že izbran nadzornik za vrtec. Kdo je pregledoval projekte? 

- Tudi sam je dobil nekaj pobud glede neodzivnosti občinske uprave. Čar naše občine 
pa je, da praktično ni uradnih ur. 

- Kaj je z lovrenško spletno stranjo? 
- Tudi sam ima vprašanje glede občinske neodzivnosti. 

 
Župan odgovori, da za vrtec še ni izbran nadzornik, saj še ni niti izbran izvajalec del. Projekte 
smo pregledali v občinski upravi. Projekt ustreza razpisnim pogojem. Elektro inštalacije pa 
zelo odstopajo in to kar za 70 tisoč €. Pri vrtcu je potrebno upoštevati tudi popravila na 
starem vrtci v višini 380 tisoč €. 
Glede neodzivnosti pove, da ne delamo v škodo ljudem, saj takšne vloge rešujemo takoj. So 
pa tudi vloge, ki ne zahtevajo takojšnje rešitve. Težave pričakuje v naslednjih letih glede 
našega premoženja (najemi zemljišč). V tem so tudi težave pri naših podjetjih. Za tovarno 
Štruc iščemo rešitve in že do sedaj je veliko pomagal, koliko je sploh mogoče v teh kriznih 
časih. Pomembna je ohranitev delovnih mest in v tem smislu pomagamo. 
 
Jožko Polajner vpraša: 

- Glede vodovoda izreče pohvalo županu,direktorju in Danilu Španbauerju za hitro 
ukrepanje. 

- Zgrožen je ko vidi, da je bil na novo položen asfalt iz Puščave proti Lovrencu, sedaj ko 
se polaga vodovod pa vidi, da ta asfalt režejo. Ali ni bilo že prej možno, da bi med 
izvajalci prišlo do dogovora in se v tem delu ne bi polagal novi asfalt. Ali uprava ni bila 
seznanjena glede teh del? Kdo je za to kriv? Ali je nekdo to naredil nalašč. 

- Ali je zakonska možnost za sprejem občinskega odloka za zaračunavanje pavšalnega 
zneska pobiralcem gob v času sezone (jesen)? 

- Zakaj so seje občinskega sveta vsaka dva meseca? 
- Kdaj bomo začeli označevati ulice v Lovrencu na Pohorju, po vzoru občin, ki to že 

imajo urejeno? 
Nadalje poda naslednje pobude: 

- Predlaga izdelavo nadstreška pri pokopališču – pred mrliško vežico. 
- Predlaga namestitev košev za pasje iztrebke. 
- Predlaga mesečne seje občinskega sveta s krajšimi dnevnimi redi in z večjim 

poudarkom na točki: Pobude in vprašanja. 
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Župan odgovori glede opravljanja del v Puščavi. V spomladanskih mesecih smo vsi izvajali 
pritiske nad upravljavcem državne ceste, kako imamo državno cesto v katastrofalnem stanju.  
O tem smo pozivali tako direkcijo za ceste kot tudi ministrstvo.  
Cestno podjetje Ptuj smo pravočasno seznanili s projektom poteka vodovoda. Opozorili smo 
jih, da naj ne bi polagali asfalta na trasi, kjer bo potekal vodovod in bi ta asfalt lahko 
preusmerili drugam. Direkcija za ceste je za naš projekt moralo dati soglasje in so točno 
vedeli, kje poteka trasa. Meni, da njihova komunikacija ne deluje. Žal več nismo mogli 
narediti. 
O večji rekonstrukciji te ceste pa zgleda, da lahko samo sanjamo, saj nam to investicijo 
vsako leto preložijo v naslednji proračun. Sedaj zopet izvajamo pritiske, da bi vsaj v 
doglednem času prišli z investicijo v državni proračun. Na to temo bomo imeli v kratkem tudi 
sestanek pri nas, saj nas bo obiskal minister.  
Glede pavšalnega zaračunavanja nekega zneska gobarjem ni pravne podlage. 
 
Direktor pove, da gobarje  lahko kontrolira le policija in inšpekcija in to v količini nabranih gob. 
 
Župan pove, da je med informacijami pozabil povedati, da je od Lovske družine Puščava 
dobil vlogo za finančno pomoč za razširitev prostorov na lovski koči. Lovska družina je za 
razširitev že imela zagotovljena sredstva, vendar je bilo toliko škode po divjadi, da so jim ta 
rezervna sredstva pošla. Predlaga, da premislimo do naslednje seje, ali lahko računajo na 
pomoč iz sredstev za razvoj turizma. 
 
Antonija Sgerm opozori na živo mejo, ki je ovira vidljivost v ovinku na Drvarski poti, pri hiši 
gospoda Hambroža. 
 
Borut Cotič vpraša, kako dela čistilna naprava, če je pretok Radoljne tako mali – misli na 
iztok iz čistilne naprave. 
Nadalje vpraša, kakšna dela se letos predvidela na Kovaški cesti in cesti Ob Radoljni. 
 
Župan odgovori, da vsi vemo, da je investitor MH to cesto delal sam brez dokumentacije. Vsa 
infrastruktura je bila narejena na novo, brez dokumentacije. Sedaj vidimo, da gre ponekod 
cestišče izven projektov. 
Izbrani izvajalec del bo letos delal tako dolgo, kolikor mu bo vreme to dopuščalo. Dela pa se 
bodo začela pri Škarjarni. Jutri, 2.10.2013 z izvajalcem podpisujemo pogodbo, tako, da bomo 
točno informacijo lahko dali na naslednji seji. 
 
Borut Cotič, da ponovno pobudo za označbo ulic v kraju. Upa, da je pobuda pravočasna, da 
bo zajeta v proračunu za naslednje leto. 
Naslednja pobuda je v tem, da ko se prekoplje občinska cesta, naj se prekop takoj tudi 
sanira. 
 
Župan pove, da je na Kovaški cesti zatečeno stanje. Opažamo pa tudi, da nam gospod Sajko 
v določenih delih nagaja. V preteklosti so bile narejene napake, služnosti smo dali, cesta pa 
se ni delala z dokumentacijo. … . 
 
Predsedujoči zaključi točko dnevnega reda: Pobude in vprašanja. 
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AD/7 
PREDSTAVITEV IN POTRDITEV ELABORATA O OBLIKOVANJU CEN IZVAJANJA 
STORITEV OBVEZNE OBČINSKE GOSPODARSKE JAVNE SLUŽBE RAVNANJA S 
KOMUNALNIMI ODPADKI ZA LETO 2013 (TRI TEDENSKI ODVOZ) JUNIJ 2013 IN 

ELABORATA O OBLIKOVANJU CEN IZVAJANJA STORITEV OBVEZNE OBČINSKE 
GOSPODARSKE JAVNE SLUŽBE RAVNANJA S KOMUNALNIMI ODPADKI ZA LETO 

2013 (MESEČNI ODVOZ) SEPTEMBER 2013, TER POTRDITEV CEN STORITEV 
OBVEZNIH OBČINSKIH GOSPODARSKIH JAVNIH SLUŽB RAVNANJA S 

KOMUNALNIMI ODPADKI V OBČINI LOVRENC NA POHORJU 
 
 
Direktor razloži bistvo elaborata in oblikovanje cen komunalnih odpadkov v občini Lovrenc na 
Pohorju.  
Opraviči odsotnost Danila Španbauerja. V obravnavi sta v bistvu dva elaborata, saj 
predstavljata različno frekvenco odvozov. S potrditvijo oblikovanja cen komunalnih odpadkov 
bomo zadostili pogoju, da bomo lahko podpisali koncesijsko pogodbo s podjetjem Snaga, 
d.o.o.. To pomeni, da bomo s 1.11.2013 s pravo pravno podlago vršili to službo. 
V gradivu sta predstavljena dva elaborata. Prvi je iz meseca junija in predstavlja tri-tedensko 
frekvenco odvoza, drugi elaborat pa se nanaša na mesečni odvoz. Iz obeh elaboratov izhaja 
cena, ki je predstavljena v sklepu. … . 
Občinskemu svetu predlaga, da potrdi predlog sklepa. 
 
Razprava: 
Borut Cotič vpraša, če predstavljene cene vsebujejo DDV? 
Pove, da je pri njih šest oseb in imajo 240 litrsko posodo in sedaj plačajo 18,88 € pri štirinajst 
dnevnem odvozu. Meni, da bo po novem to nekoliko dražje, saj bomo frekvenco odvoza 
povečali. 
 
Direktor pove, da so to neto cene, zraven je še 9,5% DDV in okoljska dajatev. 
V pogodbi imamo določeno, da se cena ne sme spreminjati eno leto. 
 
Andrej Čokl vpraša, kaj se lahko zgodi, če teh cen ne potrdimo? 
 
Župan pove, da so cene za nas ugodne, saj v sosednji občini plačajo za 120 litrsko posodo 
14,00 €. Mi smo ceno odvoza že sedaj subvencionirali in jo bomo še naprej, ampak znatno 
manj, saj imamo približno 30% nižjo ceno, kot jo imajo drugod. V kolikor občina ne potrdi cen, 
jih mora za to razliko subvencionirati. Sedaj smo pred dejstvom, da aneksov k pogodbi ne 
moremo več sklepati in moramo podpisati koncesijsko pogodbo. Zato smo tudi šli v razpis za 
koncesionarja in s tem dosegli nižje cene. Glede odvozov pove, da ljudje pravijo, da ne 
napolnijo posod za ostale odpadke, zato je tudi predlog, da lahko ciklos odvozov podaljšamo. 
Glede posod uredba jasno govori, da je predvideno na osebo 40 litrov. … 
 
Jožko Polajner pove, da naj tudi Snaga še poišče notranje rezerve. 
 
Edvard Goričan pove, da je škoda, da na seji ni prisoten predstavnik podjetja Snage. 
Pri sklepu o oblikovanju cene mora biti nedvoumno napisano, kaj in na kakšen način se bo 
delalo in na kakšen način se bo zaračunavalo. Jasno mora biti, ali gre za tritedenski ali 
mesečni odvoz. Meni, da ni problem sklepa spremeniti, če bomo ugotovili, da je mesečni 
odvoz preredko. Ni razloga, da ne bi glasovali samo o enem odvozu. Za biološke odpadke je 
ugodnejši tritedenski odvoz.  
V vsakem ceniku mora biti napisano, ali je DDV vključen ali ni vključen. In če še kaj drugega 
ni vključeno, mora biti to posebej napisano. Meni, da to pri tem sklepu manjka.  
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Predlaga, da se pri točki 1.1. opredelimo za mesečni odvoz, pri bioloških odpadkih za 
tritedenski odvoz in da tudi pojasnimo, kaj to pomeni v primerjavi s sedanjim stroškom za 
posamezno družino. 
 
David Krajnc pove, da se pridružuje pomislekom gospoda Goričana. Prav bi bilo, da bi bil 
prisoten predstavnik Snage, in bi bilo prav, da bi bili do nas manj arogantni. Elaborat za 
mesečni odvoz ima kar nekaj pomanjkljivosti. Že na začetku nimajo opredeljenih kratic. V 
tretjem poglavju elaborata je zavedeno, da primerjava s preteklim obračunskim obdobjem za 
enake postavke, kot jih predpisuje ta elaborat, ni možna. S tem so se izmaknili, češ, da v 
lanskem letu ni bilo tega elaborata. Uredba pa vendarle govori o primerljivih cenah. Te cene 
ne moremo primerjati z obstoječimi cenami. … Te pripombe veljajo za Snago. 
 
Andrej Čokl pove, da go kot občinskega svetnika zanima, koliko bo plačala občina, koliko bo 
plačal občan, kakšna razlika je v ceni, ki je bila prej in kakšna je razlika v ceni, ki je sedaj. 
Kakšne so bile ponudbe od drugih, ki so se prijavili na razpis. Pričakuje, da družba da vsako 
leto poročilo, kaj so delali. Meni, da se elaborati pišejo samo zaradi tega, da je nekaj videti. 
 
Edvard Goričan pove, da če je elaborat potrjen in pride do odstopanja v njihovo korist, imajo 
možnost te stvari uveljavljati. 
 
Andrej Čokl pove, da je podal splošno mnenje, saj imamo tega pisanja preveč na vseh 
področjih. 
 
Župan pove, da je razpravo vzel na znanje. Cena 120 litrske posode je 9, 34 €/mesec, cena 
na tri tedne za 120 litrske posode je 10,77 €. Cene niso enake. Do sedaj je občina plačevala 
za enako posodo 13,50 €. Znižanje je tako cca. 20 do 25%. Občinski svet mora opozoriti, da 
koncesijsko pogodbo moramo podpisati, saj s podpisom že zamujamo, v nasprotnem lahko 
pride do tožb. 
 
Edvard Goričan vpraša, ali je bila to cena z davkom. 
 
Župan odgovori, da moramo k ceni prišteti še davek. Točne podatke pa ima Danilo 
Španbauer, ki pa je zbolel in danes ne more biti prisoten. Za občane se ne bo nič spremenilo 
in bodo še naprej plačevali enako ceno. Občina pa bo zaradi tega manj subvencionirala. 
 
Direktor pove, da bo uporabnik s temi cenami plačeval enako, kot do sedaj. Občina pa bo 
plačala manj subvencije. Če cen ne sprejmemo, ne bomo mogli podpisati koncesijske 
pogodbe. Snaga bo od nas zahteva aneks k pogodbi, na to pa ne moremo pristati, da se 
neka pogodba aneksira že sedmič. 
Občinski svet bo odločal o višini subvencije in takrat bomo imeli točne podatke in narejene 
analize. 
 
David Kranjc apelira na občinsko upravo, da striktno upošteva, koliko članov je v 
gospodinjstvu, da ne bo prihajalo do anomalij, da tisti, ki imajo vrečke, potem ponoči polnijo 
druge kesone. 
Problem je tudi v tem, da imamo vsako leto več odpadkov. Meni, da moramo razmišljati, kako 
zmanjšati količino odpadkov. Občane bi morali ozaveščati, kako izbirati produkte, da bo manj 
embalaže in s tem manj odpadkov. 
 
Predsedujoči zaključi razpravo in prebere  
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UGOTOVITVENI SKLEP: 

OObbččiinnsskkii  ssvveett  OObbččiinnee  LLoovvrreenncc  nnaa  PPoohhoorrjjuu  ssee  nnaa  2200..  rreeddnnii  sseejjii,,  ddnnee  0011..1100..22001133,,  

sseezznnaannii  zz  EEllaabboorraattoomm  oo  oobblliikkoovvaannjjuu  cceenn  iizzvvaajjaannjjaa  ssttoorriitteevv  oobbvveezznnee  oobbččiinnsskkee  

ggoossppooddaarrsskkee  jjaavvnnee  sslluužžbbee  rraavvnnaannjjaa  ss  kkoommuunnaallnniimmii  ooddppaaddkkii  zzaa  lleettoo  22001133  ((ttrrii  

tteeddeennsskkii  ooddvvoozz))  jjuunniijj  22001133  iinn  EEllaabboorraattoomm  oo  oobblliikkoovvaannjjuu  cceenn  iizzvvaajjaannjjaa  ssttoorriitteevv  

oobbvveezznnee  oobbččiinnsskkee  ggoossppooddaarrsskkee  jjaavvnnee  sslluužžbbee  rraavvnnaannjjaa  ss  kkoommuunnaallnniimmii  ooddppaaddkkii  

zzaa  lleettoo  22001133  ((mmeesseeččnnii  ooddvvoozz))  sseepptteemmbbeerr  22001133,,  tteerr  ssee  sseezznnaannii  ss  ppoonnuuddbbeenniimmii  

cceennaammii  ––  VVAARRIIAANNTTAA  22  ((ttrrii--tteeddeennsskkii  ooddvvoozz  kkoommuunnaallnniihh  ooddppaaddkkoovv  oodd  

iinnddiivviidduuaallnniihh  ggoossppooddiinnjjsstteevv))  iinn  ––  VVAARRIIAANNTTAA  33  ((mmeesseeččnnii  ooddvvoozz  kkoommuunnaallnniihh  

ooddppaaddkkoovv  oodd  iinnddiivviidduuaallnniihh  ggoossppooddiinnjjsstteevv))..  
 
Nadalje da v odločanje 
 

55..  SSKKLLEEPP::  OObbččiinnsskkii  ssvveett  OObbččiinnee  LLoovvrreenncc  nnaa  PPoohhoorrjjuu  nnaa  2200..  rreeddnnii  sseejjii,,  ddnnee  

0011..1100..22001133,,  ppoottrrddii  EEllaabboorraatt  oo  oobblliikkoovvaannjjuu  cceenn  iizzvvaajjaannjjaa  ssttoorriitteevv  oobbvveezznnee  

oobbččiinnsskkee  ggoossppooddaarrsskkee  jjaavvnnee  sslluužžbbee  rraavvnnaannjjaa  ss  kkoommuunnaallnniimmii  ooddppaaddkkii  zzaa  

lleettoo  22001133  ((ttrrii  tteeddeennsskkii  ooddvvoozz))  jjuunniijj  22001133  iinn  EEllaabboorraatt  oo  oobblliikkoovvaannjjuu  cceenn  

iizzvvaajjaannjjaa  ssttoorriitteevv  oobbvveezznnee  oobbččiinnsskkee  ggoossppooddaarrsskkee  jjaavvnnee  sslluužžbbee  rraavvnnaannjjaa  ss  

kkoommuunnaallnniimmii  ooddppaaddkkii  zzaa  lleettoo  22001133  ((mmeesseeččnnii  ooddvvoozz))  sseepptteemmbbeerr  22001133  iinn  

ppoottrrddii  cceennee  ––  VVAARRIIAANNTTAA  22  ((ttrrii  tteeddeennsskkii  ooddvvoozz  kkoommuunnaallnniihh  ooddppaaddkkoovv  oodd  

iinnddiivviidduuaallnniihh  ggoossppooddiinnjjsstteevv))  iinn  ––  VVAARRIIAANNTTAA  33  ((mmeesseeččnnii  ooddvvoozz  

kkoommuunnaallnniihh  ooddppaaddkkoovv  oodd  iinnddiivviidduuaallnniihh  ggoossppooddiinnjjsstteevv))..  
 
Navzočih je 9 članov sveta. 
 
ZA je glasovalo 9 članov sveta. 
PROTI ni glasoval nihče. 

 
Sklep je bil sprejet soglasno. 

 
PPrreeddsseedduujjooččii  nnaa  ppooddllaaggii  3377..  ččlleennaa  PPoosslloovvnniikkaa  OObbččiinnsskkeeggaa  ssvveettaa  OObbččiinnee  LLoovvrreenncc  nnaa  

PPoohhoorrjjuu  ((UUGGSSOO,,  šštt..  1188//22001111)),,  ooddrreeddii  1155  mmiinnuuttnnii  ooddmmoorr..  
 
Edvard Goričan vpraša, kdo bo določil, kako se bo odvažalo odpadke iz postavke 1.1.? 
 
Direktor odgovori, da župan. 
 
V odločanje da iz razprave spremenjen  
 
6. SKLEP: Na podlagi petega odstavka 5. člena Uredbe o metodologiji za oblikovanje 

cen storitev obveznih občinskih gospodarskih javnih služb varstva okolja 
(Uradni list RS, št 87/2012, 109/2012) in 14. člena Statuta Občine Lovrenc 
na Pohorju (UGSO, št. 13/2011) je Občinski svet Občine Lovrenc na 
Pohorju, na svoji 20. redni seji, dne 1.10.2013, sprejel 

       S K L E P 

1. člen 

Občinski svet Občine Lovrenc na Pohorju potrjuje Elaborat o oblikovanju cen izvajanja 
storitev obvezne občinske gospodarske javne službe ravnanja s komunalnimi odpadki za leto 
2013 (tri tedenski odvoz), družbe Snaga d.o.o., Nasipna ulica 64, 2000 Maribor, junij 2013 in 
Elaborat o oblikovanju cen izvajanja storitev obvezne občinske gospodarske javne službe 
ravnanja s komunalnimi odpadki za leto 2013 (mesečni odvoz), družbe Snaga d.o.o., 
Nasipna ulica 64, 2000 Maribor, september 2013. 
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2. člen 

Potrdijo se cene storitev obveznih občinskih gospodarskih javnih služb ravnanja s 
komunalnimi odpadki v občini Lovrenc na Pohorju. 

1) Zbiranje določenih vrst komunalnih odpadkov 

1.1. Zbiranje določenih vrst komunalnih odpadkov (vsebuje zbiranje ločenih frakcij 
določenih vrst komunalnih odpadkov, kosovnih odpadkov, ločeno zbrane 
odpadne embalaže in mešanih komunalnih odpadkov) 

- cene, preračunane na volumen posode - mesečni odvoz: 

 60 l vrečka = 3,74 EUR/ odvoz 

 120 l posoda = 9,34 EUR/ mesec 

 240 l posoda = 17,75 EUR/ mesec 

 1100 l posoda = 77,05 EUR/ mesec 

- cene preračunane na volumen posode - tri tedenski odvoz: 

 60 l vrečka =  3,74 EUR/ odvoz 

 120 l posoda = 10,77EUR/ mesec 

 240 l posoda = 20,46 EUR/ mesec 

 1100 l posoda = 88,89 EUR/ mesec 

Glede na potrebe določi frekvenco odvoza (mesečni/tri tedenski odvoz) župan s sklepom. 

1.2. Zbiranje bioloških odpadkov (vsebuje zbiranje biološko razgradljivih kuhinjskih 
odpadkov in zelenega vrtnega odpadka) 

- cene preračunane na volumen posode - tri tedenski odvoz : 

 120 l posoda = 2,6728 EUR/ mesec 

 240 l posoda = 5,0691EUR/ mesec 

 
1.3. Obdelava določenih vrst komunalnih odpadkov 

- cena storitve 0,0445 EUR na kg. 
 

1.4. Odlaganje ostankov predelave na odlagališče  

- cena storitve 0,075 EUR na kg. 
 

3. člen 

Cene, določene s tem sklepom, ne vsebujejo z zakonom predpisane okoljske dajatve in 
davka na dodano vrednost (DDV). 

Cene, določene s tem sklepom, se začnejo uporabljati s 01.11.2013. 

4. člen  

Ta sklep začne veljati naslednji dan po objavi v Uradnem glasilu slovenskih občin.  
 
Navzočih je 9 članov sveta. 
 
ZA je glasovalo 9 članov sveta. 
PROTI ni glasoval nihče. 
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Sklep je bil sprejet soglasno. 

 
Predsedujoči zaključi točko dnevnega reda: Predstavitev in potrditev Elaborata o oblikovanju 
cen izvajanja storitev obvezne občinske gospodarske javne službe ravnanja s komunalnimi 
odpadki za leto 2013 (tri-tedenski odvoz) junij 2013 in Elaborata o oblikovanju cen izvajanja 
storitev obvezne občinske gospodarske javne službe ravnanja s komunalnimi odpadki za leto 
2013 (mesečni odvoz) september 2013, ter potrditev cen storitev obveznih občinskih 
gospodarskih javnih služb ravnanja s komunalnimi odpadki v občini Lovrenc na Pohorju. 

 
 

AD/8 
OBRAVNAVA IN SEZNANITEV S POROČILOM O IZVRŠEVANJU ODLOKA O 

PRORAČUNU OBČINE LOVRENC NA POHORJU 2013 – ZA OBDOBJE OD I. DO VI. 
2013 IN OD I. DO VIII. 2013 

 
Bronislava Paulič razloži poročilo o izvrševanju proračuna (razlaga v gradivu). 
 
Predsedujoči da besedo predsedniku Nadzornega odbora Občine Lovrenc na Pohorju. 
 
Jože Javornik pove, da člane sveta seznanja, da je nadzorni odbor imel včeraj, 30.9.2013, 
sejo, saj so predvidevali, da bodo obravnavali poročilo o izvrševanju proračuna. V petek, 
27.9.2013, je dobil sporočilo župana, da v ponedeljek, 30.9. 2013, ne more zagotoviti 
strokovne in administrativne pomoči. Možnost je bila samo od 8.00 do 13.00 ure, kar pa je za 
člane nadzornega odbora nesprejemljivo. Klub temu so sejo izvedli sami.  
Seja nadzornega odbora je bila dogovorjena že 24.9.2013, zato bi lahko župan že takrat 
izrazil pomisleke glede sklica. Glede na vse povedano se niso seznanili s poročilom. 
 
Razprava: 
Edvard Goričan pove, da upa, da bodo po zastavljeni dinamiki projekti tudi realizirani. 
Vpraša pa, zakaj ni nič realizacije na vzdrževanju lokalnih cest v naselju in izven naselja. 
Za delovanje nadzornega odbora smo namenili sicer skromna sredstva, pa še ta so v prvih 
osmih mesecih realizirana samo 20%. Meni, da smo lahko zaskrbljeni, da nadzorni odbor ne 
opravlja ali da ne more opravljati svoje naloge. 
 
David Krajnc pove, da glede na to, da nadzorni odbor ni podal poročila o izvrševanju 
proračuna, sam tudi ne more glasovati o tem. 
 
Predsedujoči zaključi razpravo in prebere 
 
UGOTOVITVENI SKLEP: 

 
OObbččiinnsskkii  ssvveett  OObbččiinnee  LLoovvrreenncc  nnaa  PPoohhoorrjjuu  ssee  nnaa  2200..  rreeddnnii  sseejjii,,  ddnnee  11..1100..22001133,,  

sseezznnaannii  ss  PPoorrooččiilloomm  oo  iizzvvrrššeevvaannjjuu  PPrroorraaččuunnaa  OObbččiinnee  LLoovvrreenncc  nnaa  PPoohhoorrjjuu  22001133,,  zzaa  

oobbddoobbjjee  oodd  II..  ddoo  VVII..  22001133  iinn  oodd  II..  ddoo  VVIIIIII..  22001133..    

 
Predsedujoči zaključi točko dnevnega reda: Obravnava in seznanitev s Poročilom o 
izvrševanju Odloka o proračunu Občine Lovrenc na Pohorju 2013 – za obdobje od I. do VI. 
2013 in od I. do VIII. 2013. 
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AD/9 
OBRAVNAVA IN SPREJEM ODLOKA O SPREMEMBI ODLOKA O PRORAČUNU 

OBČINE LOVRENC NA POHORJU ZA LETO 2013. (REBALANS III.) – SKRAJŠAN 
POSTOPEK 

 
Bronislava Paulič razloži spremembe proračuna (razlaga v gradivu). 
 
Marjana Kralj pove, da je Statutarno pravna komisija obravnavala tekstovni del rebalansa III. 
preko dopisne seje. Predlog je bil potrjen s tremi glasovi, dva pa nista prispela. Zato predlaga 
občinskemu svetu, da predlagani tekstovni del rebalans III. sprejme. 
Razprava: 
Edvard Goričan vpraša, za katere zavode gre pri zmanjšanju transferjev za 23.900,00 €? 
 
Bronislava Paulič odgovori, da gre za Zavod dr. Adolfa Drolca Maribor. V začetku leta je bil 
predstavljen investicijski program, po katerem smo morali zagotoviti več sredstev. Sedaj pa 
so poslali nivelacijo programa in je za letošnje leto potrebno zagotoviti samo 23 tisoč €, 
ostalo pa v prihodnjem letu. 
 
Edvard Goričan nadalje vidi, da so tudi stornirana sredstva za dokumentacijo za dom 
starostnikov. Ali to pomeni, da ta projekt ni več aktualen? 
 
Župan pove, da je dal to obvestilo o domski oskrbi in izgradnji doma, ki bi jo zagotavljalo 
podjetje iz tujine. Skoraj smo dokumentacijo že naročili, ko smo ugotovili, da hočejo imeti 
koncesijo. Do tega bi zelo težko prišli, saj bi rabili soglasje obeh občin. Po pogovorih smo se 
odločili, da to ne bi bilo dobro za občino, zato smo te aktivnosti opustili. 
 
Edvard Goričan za vzdrževanje pokopališča smo imeli rezerviranih 2.000,00 €. Na 
pokopališču v Puščavi je kaj za narediti, zato predlaga, da se ta sredstva vrnejo, da se uredi 
vsaj dohodna pot, ki je sedaj v katastrofalnem stanju. 
 
Andrej Čokl proceduralno vpraša, če je Statutarno pravna komisija rebalans III. obravnavala 
zato ker je to odlok? 
Nadalje vpraša glede 191 tisoč €, ki so za odpravo posledic poplav, kje se bodo ta sredstva 
uporabljala. 
 
Marjana kralj odgovori, da so obravnavali samo tekstovni del in pa zato, ker je to odlok. Po 
statutu komisija obravnava odloke, predpise in pravilnike. 
 
Župan pove, da lahko 2.000,00 € vzamemo iz rednega vzdrževanja in s tem uredimo potko 
na pokopališče v Puščavi. 
Sredstva, ki so namenjena za odpravo posledic, se bodo porabila za odpravo posledic plazu 
na cesti proti Fišer žagi in na cesti proti Pinter ridi. Za še več sredstev pa imamo zagotovilo, 
da jih še dobimo. 
 
Predsedujoči zaključi razpravo in da v odločanje rebalans III. v prvi obravnavi 
 
7. SKLEP: Na podlagi določil Zakona o javnih financah (Ur. l. RS, št. 79/99, s 

spremembami in dopolnitvami) in Zakona o financiranju občin (Ur. l. RS, 
št. 123/06, s spremembami in dopolnitvami) ter 14. člena Statuta Občine 
Lovrenc na Pohorju (UGSO, št. 13/2011), je Občinski svet Občine Lovrenc 
na Pohorju, na 20. redni seji, dne 1.10.2013, sprejel v prvi obravnavi 

ODLOK 
O SPREMEMBI ODLOKA O PRORAČUNU OBČINE LOVRENC NA POHORJU - ZA LETO 

2013 (REBALANS III) 
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Navzočih je 9 članov sveta. 
 
ZA je glasovalo 9 članov sveta. 
PROTI ni glasoval nihče. 

 
Sklep je bil sprejet soglasno. 

 
Nadalje da v obravnavo rebalans III. v drugi obravnavi. 
 
Predlaga, da odločimo o obeh členih hkrati. 
 
8. SKLEP: Občinski svet Občine Lovrenc na Pohorju sprejme hkrati oba člena 

Odloka o spremembi Odloka o proračunu Občine Lovrenc na Pohorju. 
 
ZA je glasovalo 9 članov sveta. 
PROTI ni glasoval nihče. 

 
Sklep je bil sprejet soglasno. 

 
Nadalje ugotovi, da ni prijavljenih k razpravi, zato da v odločanje 
 
9. SKLEP: Na podlagi določil Zakona o javnih financah (Ur. l. RS, št. 79/99, s 

spremembami in dopolnitvami) in Zakona o financiranju občin (Ur. l. RS, 
št. 123/06, s spremembami in dopolnitvami) ter 14. člena Statuta Občine 
Lovrenc na Pohorju (UGSO, št. 13/2011, je Občinski svet Občine Lovrenc 
na Pohorju, na 20. redni seji, dne 1.10.2013, sprejel  

ODLOK 
O SPREMEMBI ODLOKA O PRORAČUNU OBČINE LOVRENC NA POHORJU - ZA LETO 

2013 (REBALANS III) 
 
Navzočih je 9 članov sveta. 
 
ZA je glasovalo 9 članov sveta. 
PROTI ni glasoval nihče. 

 
Sklep je bil sprejet soglasno. 

 
Predsedujoči zaključi točko dnevnega reda: Obravnava in sprejem Odloka o spremembi 
Odloka o proračunu Občine Lovrenc na Pohorju za leto 2013. (rebalans III.) – skrajšan 
postopek. 

  
 

AADD//1100  
SPREJEM SKLEPA O UKINITVI STATUSA GRAJENEGA JAVNEGA DOBRA. 

 
Albina Pajtler pove, da so gradivo, ki zajema status grajenega javnega dobra, opremili tudi z 
grafikami, tako, da bo bolj razumljivo, za kaj gre. Cesta, ki se po odloku imenuje Cesta na 
Kumen, dejansko predstavlja dve ulici in sicer Kovaško cesto in cesto Ob Radoljni. Leta 2011 
smo ti cesti v določenem delu odmerili, v letu 2012 smo pridobili geodetske odločbe. V tem 
postopku je bilo udeleženih 257 strank in v postopku nismo imeli niti ene pritožbe. Po 
pravnomočnosti odločb smo ugotovili, da v nekaterih primerih cesta poteka po zasebnih 
zemljiščih, v nekaterih primerih pa zemljišče javnega dobra ni več uporabljeno kot cesta. To v 
večini primerih lahko rešimo z menjalnimi ali prodajnimi pogodbami. Najprej pa moramo priti 
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do statusa, ko je promet z nepremičninami možen. To pomeni, da moramo v tistih delih, kjer 
je zemljišče še vedno opredeljeno kot javno dobro, to s sklepom OS izvzeti in izdati odločbo 
in po tej pravnomočnosti zemljiška knjiga izbriše status grajenega javnega dobra. 
Nadalje podrobneje razloži zajeta zemljišča (gradivo). 
 
Razprava: 
David Krajnc vpraša, če na teh parcelah ni vpisanih kakšnih služnosti. 
 
Albina Pajtler odgovori, da ne, razen pri domačiji Kmetec. 
 
Direktor pove, da se večina pripomb, ki sta jih podala svetnika Andrej Čokl in Edvard 
Goričan, nanaša na te zadeve. V sistematizaciji občine je sistematizirano delovno mesto 
svetovalca za premoženjsko pravne zadeve, ki pa ni zasedeno. In bi imel samo na tem 
področju vsaj dve leti kaj delati. Glede na to, da je obilica dela in da se mora nenehno 
ukvarjati z nadzornim odborom in da mora v predkazenskem postopku policiji predati vse 
zahtevane dokumente, bo s tem zelo obremenjena tudi občinska uprava. Zato na drugi strani 
določene zadeve trpijo. Zadev glede zemlje je od bivše direktorice ostalo kar nekaj, je pa še 
ogromno zadev okoli stotih parcel, ki so povezane z reševanjem izvzema iz javnega dobra ali 
gre za kakšne zamenjave inp. Te zadeve bomo sedaj začeli reševati po sklopih. Povedati pa 
tudi mora, da želijo ljudje skozi takšne zadeve reševati medsosedske spore. 
 
Edvard Goričan pove, da ljudje pričakujejo, da dobijo vsaj odgovor, da se njihova zadeva 
rešuje, da se ima namen rešiti. Vsaj, da se napiše vrstica o tem, da bo zadeva rešena v 
doglednem času. Ljudje v manjši občini pričakujejo bolj človeški odnos. 
 
Predsedujoči zaključi razpravo in da v odločanje 
 
10. SKLEP: Na podlagi 29. člena Zakona o lokalni samoupravi (Uradni list RS, št. 94/07 

– uradno prečiščeno besedilo, s spremembami in dopolnitvami), 23. člena 
Zakona o graditvi objektov (Ur.l. RS, št. 102/04 – UPB 1, 14/05 s 
spremembami in dopolnitvami) ter 18. člena Statuta Občine Lovrenc na 
Pohorju (Uradno glasilo slovenskih občin, št. 13/2011), je Občinski svet 
Občine Lovrenc na Pohorju, na svoji 20. redni seji, dne 1.10.2013, sprejel 

 
SKLEP O UKINITVI STATUSA GRAJENEGA JAVNEGA DOBRA 

 
1. člen 

 
S tem sklepom se ukine status grajenega javnega dobra na spodaj navedenih zemljiščih, saj 
v naravi ne služijo več kot javno dobro: 
 

parc. št. ID znak Površina m2 k.o. 

1124/5 669-1124/5-0 61,00 Lovrenc na Pohorju 

1143/11 669-1143/11-0 18,00 Lovrenc na Pohorju 

1143/12 669-1143/12-0 34,00 Lovrenc na Pohorju 

1143/13 669-1143/13-0 91,00 Lovrenc na Pohorju 

1124/8 669-1124/8-0 89,00 Lovrenc na Pohorju 

1124/9 669-1124/9-0 89,00 Lovrenc na Pohorju 

1125/4 669-1125/4-0 114,00 Lovrenc na Pohorju 

449/8 666-449/8-0 412,00 Činžat 
 

2. člen 
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Lastninska pravica na parcelah iz 1. člena tega sklepa se po ukinitvi statusa grajenega 
javnega dobra vpiše v korist Občine Lovrenc na Pohorju, Spodnji trg 8, 2344 Lovrenc na 
Pohorju, matična številka: 1357883, ID za DDV: SI11392657. 
 

3. člen 
 

Ta sklep začne veljati z dnem objave v Uradnem glasilu slovenskih občin. 
 

Navzočih je 9 članov sveta. 
 
ZA je glasovalo 9 članov sveta. 
PROTI ni glasoval nihče. 
 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
Predsedujoči zaključi točko dnevnega reda: Sprejem sklepa o ukinitvi statusa grajenega 
javnega dobra. 
 
 

AADD//1111  
OBRAVNAVA IN SPREJEM PRVE DOPOLNITVE NAČRTA RAVNANJA S STVARNIM 

PREMOŽENJEM OBČINE LOVRENC NA POHORJU ZA LETO 2013. 
 
Albina Pajtler pove, da glede ukinitve statusa javnega dobra, se nekateri posli že odražajo v 
tej prvi dopolnitvi načrta ravnanja s stvarnim premoženjem. Načrt ravnanja s stvarnim 
premoženjem potrebujemo, saj se postopek pridobivanja lahko izvede le v primeru, da je 
predmet vključen v sprejeti letni načrt, zato predlagamo, da se le ta dopolni s predlogi, ki so v 
gradivu. Gre za zamenjave zemljišč, menjalne pogodbe, urejanje zemljišč, … . V tabelah so 
orientacijske vrednosti, ki so povzete po podatkih Geodetske uprave, vendar je potrebno še 
pred pravnim poslom pridobiti še uradno cenitev. 
 
Razprava: 
Marjana Kralj pove, da so nekatere vrednosti zelo nizke, ali je smiselno delati cenitve. Stroški 
cenitve bodo enormno presegli vrednosti zemljišča. 
 
Direktor odgovori, da bomo naročili eno cenitev za vse predvidene parcele (v paketu). 
Verjetno so člani sveta opazili, da so vse parcele opremljene s posnetki. 
 
Predsedujoči zaključi razpravo in da v odločanje 
 
11. SKLEP: Na podlagi 29. in 51. člena Zakona o lokalni samoupravi  (ZLS – UPB 2, Ur. 

l. RS, št. 94/07 s spremembami in dopolnitvami), 11. člena Zakona o 
stvarnem premoženju države in samoupravnih lokalnih skupnosti (Ur. l. 
RS, št. 86/2010), 6. in 7. člena Uredbe o stvarnem premoženju države in 
samoupravnih lokalnih skupnosti (Ur. l. RS, št. 34/2011 in 42/2012) in 14. 
člena Statuta Občine Lovrenc na Pohorju (UGSO, št. 13/2011), je Občinski 
svet Občine Lovrenc na Pohorju, na svoji 20. redni seji, dne 1.10.2013, 
sprejel 

S K L E P 
o dopolnitvi Letnega načrta ravnanja s stvarnim premoženjem Občine Lovrenc na 

Pohorju za leto 2013 
1. člen 
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Občinski svet Občine Lovrenc na Pohorju sprejme prvo dopolnitev načrta ravnanja s stvarnim 
premoženjem Občine Lovrenc na Pohorju za leto 2013 in sicer: 

1) Načrt pridobivanja nepremičnega premoženja za leto 2013 se dopolni z naslednjimi 
nepremičninami: 

Zap.
št. 

Parc. 
št. 

k.o. Površi
na v 
m2 

Vrsta 
rabe 

Status 

1 727/11 Lovrenc na 
Pohorju 

160 Pot  Stanovanjsko območje – 
območje prometne 

infrastrukture 

2 742/5 Lovrenc na 
Pohorju 

88 Pot Stanovanjsko območje – 
območje prometne 

infrastrukture 

3 744/4* Lovrenc na 
Pohorju 

93 Pot Stanovanjsko območje – 
območje prometne 

infrastrukture 

4 139/2 Činžat 174 Cesta Območje kmetijskih 
zemljišč- območje prometne 

infrastrukture  

5 247/11 Činžat 222 Cesta Območje kmetijskih 
zemljišč- območje prometne 

infrastrukture  

6 713/58 Lovrenc na 
Pohorju 

102 Neplodno Stanovanjsko območje, 
površine za stanovanja 

7 713/59 Lovrenc na 
Pohorju 

126 Pot Stanovanjsko območje – 
območje prometne 

infrastrukture 

8 502/9 Lovrenc na 
Pohorju 

163 Dvorišče  Stanovanjsko območje, 
površine za stanovanja 

9 502/11 Lovrenc na 
Pohorju 

130 Dvorišče Stanovanjsko območje, 
površine za stanovanja 

 

10 502/7 Lovrenc na 
Pohorju 

407 Travn
ik 

Stanovanjsko območje, površine 
za stanovanja 

11 502/10 Lovrenc na 
Pohorju 

150 Cesta Stanovanjsko območje – 
območje prometne infrastrukture 

12 134/6 Lovrenc na 
Pohorju 

4 Dvori
šče 

Mešano območje-območje 
centralnih dejavnosti-urbana 

središča 

2) Načrt razpolaganja nepremičnega premoženja za leto 2013 se dopolni z naslednjimi 
nepremičninami: 

Zap
.št 

Parc. 
št. 

k.o. Površi
na v 
m2 

Vrsta 
rabe 

Status 

1 1106/2 Lovrenc 
na 

Pohorju 

29 Pot  Mešano območje-območje 
centralnih dejavnosti-urbana 

središča 

2 1106/3 Lovrenc 
na 

Pohorju 

36 Gospodar
sko 

poslopje  

Mešano območje-območje 
centralnih dejavnosti-urbana 

središča 
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3 1106/4 Lovrenc 
na 

Pohorju 

18 Pot Mešano območje-območje 
centralnih dejavnosti-urbana 

središča 

4 1124/8 Lovrenc 
na 

Pohorju 

89 Dvorišče  Stanovanjsko območje-
površine za stanovanja 

5 1124/5 Lovrenc 
na 

Pohorju 

61 Neplodno  Stanovanjsko območje-
površine za stanovanja 

6 1143/11 Lovrenc 
na 

Pohorju 

18 Pašnik  Stanovanjsko območje-
površine za stanovanja 

7 1143/12 Lovrenc 
na 

Pohorju 

34 Stanovan
jska 

stavba  

Stanovanjsko območje-
površine za stanovanja 

8 1143/13 Lovrenc 
na 

Pohorju 

91 Pašnik  Stanovanjsko območje-
površine za stanovanja 

9 1125/4 Lovrenc 
na 

Pohorju 

114 Dvorišče  Stanovanjsko območje-
površine za stanovanja 

10 449/8 Činžat  412 Neplodno  Del kmetijsko zemljišče 
(območje varstva najboljših 

KZ), del stanovanjsko območje 
s kmetijskimi gospodarstvi 

11 499/4 Lovrenc 
na 

Pohorju 

415  Ekstenziv
ni 

sadovnja
k 

Stanovanjsko območje-
površine za stanovanja 

12 1124/9 Lovrenc 
na 

Pohorju 

89 dvorišče Stanovanjsko območje-
površine za stanovanja 

 
2. člen 

Občinski svet soglaša s pridobitvijo oz. odtujitvijo nepremičnega stvarnega premoženja iz 1. 
člena tega sklepa. 

3. člen 

Ta sklep začne veljati naslednji dan po objavi v Uradnem glasilu slovenskih občin.  

 
 
Navzočih je 9 članov sveta. 
 
ZA je glasovalo 9 članov sveta. 
PROTI ni glasoval nihče. 
 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
Predsedujoči zaključi točko dnevnega reda: Obravnava in sprejem Prve dopolnitve načrta 
ravnanja s stvarnim premoženjem Občine Lovrenc na Pohorju za leto 2013. 
 

AADD//1122  
VČLANITEV V SKUPNOST OBČIN SLOVENIJE (SOS) 
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Direktor razloži razloge in cilje za včlanitev v SOS. 
 
Župan pove, da je prednost članstva tudi v tem, da je udeležba seminarjev, ki jih organizira 
SOS, znatno cenejša. SOS vodi določene akciji in je dobro, da si v tem prisoten. 
 
Predsedujoči ugotovi, da ni prijavljenih k razpravi zato, predlaga v odločanje 
 
12. SKLEP: Na podlagi Zakona o lokalni samoupravi (Uradni list RS, št. št. 94/2007-

UPB2, 27/2008 Odl.US: Up-2925/07-15, U-I-21/07-18, 76/2008, 100/2008 
Odl.US: U-I-427/06-9, 79/2009, 14/2010 Odl.US: U-I-267/09-19, 51/2010, 
84/2010 Odl.US: U-I-176/08-10), 14. člena Statuta Občine Lovrenc na 
Pohorju (UGSO, št. 13/2011), je Občinski svet Občine Lovrenc na Pohorju, 
na 20. redni seji dne 1.10.2013, sprejel naslednji 

 
SKLEP 

1. Občina Lovrenc na Pohorju pristopi k Skupnosti občin Slovenije, Partizanska 1, 
2000 Maribor. 

 
2. Za podpis pristopne izjave k Skupnosti občin Slovenije se pooblasti župana 

Joška Manfredo. 

 
Navzočih je 9 članov sveta. 
 
ZA je glasovalo 9 članov sveta. 
PROTI ni glasoval nihče. 
 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 

Predsedujoči zaključi točko dnevnega reda: Včlanitev v Skupnost občin Slovenije (SOS). 
 
 

AD/13 
OBRAVNAVA IN SPREJEM KODEKSA RAVNANJA IZVOLJENIH PREDSTAVNIKOV NA 

LOKALNI RAVNI 

 
Direktor razloži razloge za sprejem kodeksa. Podrobneje predstavi standarde kodeksa, ki so 
zapisani v preamboli. Vse članice SOS so ta kodeks že podpisale in se po njem ravnajo. 
Tudi v občinski upravi smo sprejeli, oziroma so sodelavci podpisali, kodeks o ravnanju javnih 
uslužbencev v državnih organih in lokalnih skupnosti. Pričakuje se, da tudi občinski 
funkcionarji sprejmejo ta kodeks in se po njem ravnajo. 
 
Marjana Kralj pove, da je Statutarno pravna komisija kodeks obravnavala na 13. redni seji. V 
obravnavi so skupaj popravili preambolo. V bistvu so jo bolj poenostavili in skrajšali. Prav 
tako so predlagali spremembo v 29. členu, da ta kodeks podpišejo župan in člani občinskega 
sveta in začne veljati naslednji dan po objavi na spletni strani občine. Predlaga OS, da ta 
kodeks podpišemo. 
 
Razprava: 
Andrej Čokl pove, da vse lepo piše, kako se naj obnašamo. Po podpisu se bodo eni tega 
držali, eni zopet ne. Če osebna etika tega ne prepoznava, potem ne pomagajo nobeni 
kodeksi, da bi se moralno obnašali, če tega nimamo v sebi. Že v desetih zapovedih je 
zapisana etika ravnanja in če se ravnaš po njih, ne rabiš več nobenih kodeksov. Sam tega ne 

http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?urlid=200794&stevilka=4692
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?urlid=200827&stevilka=997
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?urlid=200876&stevilka=3347
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?urlid=2008100&stevilka=4250
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?urlid=200979&stevilka=3437
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?urlid=201014&stevilka=587
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?urlid=201051&stevilka=2763
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?urlid=201084&stevilka=4523
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bo podpisal in tudi glasoval ne bo. Zakaj bi morali podpisovati razne kodekse, potem pa 
bereš, kaj vse so naredili ravno tisti, ki so takšne kodekse podpisali. 
 
Direktor pove, da nam tak kodeks priporoča svet evropske skupnosti, katere članica je tudi 
SOS. 
 
David Krajnc pove, da bo samo osvetlil zgodovino tega dokumenta. Ta dokument je leta 
1999 potrdila skupnost držav Evrope, ki se bori proti korupciji. Na podlagi tega dokumenta 
smo dobili Urad za preprečevanje korupcije in leta 2004 je bila na podlagi tega ustanovljena 
protikorupcijska komisija. Že na Statutarni komisiji je imel pomisleke glede komisije in sicer 
kakšna pooblastila ima takšna tričlanska komisija. Pooblastila niso navedena. Kako bo ta 
komisijo pristopala do dokumentov, ki npr. vsebujejo osebne podatke. … Podpira, vendar ima 
pomisleke glede delovanja komisije. 
 
Direktor pove, da bo komisija razsojala o etiki in morali, ne pa o kazenskih zadevah. Meni, da 
je problem naše družbe, ki dostikrat ne loči, kaj je etično, moralno ali kaznivo dejanje. Pri tem 
gre za to ali posameznik spoštuje neke vrednote ali ne. Pri tem gre za častno razsodišče. 
 
Marjana Kralj pove, da gre predvsem za pošteno delo, za obnašanje. Če bi vsi pošteno 
delali, potem so takšni kodeksi odveč. Večina občin je ta kodeks že podpisala. 
 
Župan pove, da je 90% ta kodeks že podpisalo. Če tega ne podpišemo, bo padla slaba luč 
na občinski svet. Ne ve, zakaj bi se bali, da se kodeks podpiše. 
 
Edvard Goričan meni, da je takšen kodeks izraz neke časti. Npr. v lovski družini se kodeks 
podpiše, ko sprejemajo novega člana.  
Pozicija funkcionarja je takšna, da se ne more postavljati na nek nivo, ali delati stvari, ki ne 
pritičejo tej časti in izvolitvi. Kodeksi bi se morali podpisovati na začetku mandatov. 
 
Jožko Polajner pove, da se v določenih stvareh pridružuje gospodu Čoklu. Meni, da so ga 
volivci ocenili, ali je etično sporen ali ne. 
 
Andrej Čokl želi podati razlago glasu. Z vsebino kodeksa se strinja, podpisal in glasoval zanj 
pa ne bo, saj se mu ne zdi potrebno, oziroma nasprotuje temu, da mu nekdo vsiljuje takšne 
dokumente. 
 
Direktor pove, da ko je občinska uprava podpisovala kodeks o javnih uslužbencih, je pristojno 
ministrstvo vprašal, kaj se zgodi, če nekdo ne podpiše takšnega kodeksa. Odgovorjeno je 
bilo, da tisti, ki tega ne podpiše, nima kaj iskati v javni upravi. 
 
Predsedujoči zaključi razpravo in da v odločanje 
 
13. SKLEP: Na podlagi 14. člena Statuta Občine Lovrenc na Pohorju (UGSO, št. 

13/2011), je Občinski svet Občine Lovrenc na Pohorju, na 20. redni seji, 
dne 1.10.2013, sprejel  

 
KODEKS RAVNANJA IZVOLJENIH PREDSTAVNIKOV NA LOKALNI RAVNI 

 
 

Navzočih je 9 članov sveta. 
 
ZA je glasovalo 7 članov sveta. 
PROTI je glasoval 1 član sveta. 
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Sklep je bil sprejet. 
 

Opomba: Kodeks se bo podpisoval na naslednji redni seji občinskega sveta. 
 
Predsedujoči zaključi točko dnevnega reda: Obravnava in sprejem Kodeksa ravnanja 
izvoljenih predstavnikov na lokalni ravni. 
 
 

AD/14 
OBRAVNAVA IN POTRDITEV LISTE KANDIDATOV ZA ČLANE RAZVOJNEGA SVETA 

REGIJE (RSR) 

 
Direktor pove, da je Mariborska razvojna agencija, ki vodi določene postopke za regijski svet, 
razpisala postopek za evidentiranje in potrditev kandidatov za člane Razvojnega sveta 
Regije. Meni, da si moramo šteti v posebno čast, da so se vse tri občine (Ruše, Selnica ob 
Dravi, Lovrenc na Pohorju) odločile, da kandidirajo našega župana. Naš župan bo na svetu 
regije zastopal teritorij Upravne enote Ruše. 
Lista je sestavljena iz lokalne skupnosti, predstavnikov gospodarstva, nevladnih organizacij 
in predstavnikov območnega razvojnega partnerstva. Predlaga, da zaprto listo potrdimo. 
 
Razprava: 
Andrej Čokl vpraša, na kakšen način so nevladne organizacije izbrale svoje predstavnike? Je 
pa vesel, da ima naša občina svojega predstavnika v svetu regije. 
 
Direktor pove, da je ves postopek vodila Mariborska razvojna agencija, ki pa je delala na 
podlagi navodil države. Mi odločamo samo o desetih predstavnikih lokalne skupnosti, o 
ostalih kandidatih nismo imeli nobenega vpliva. 
 
Predsedujoči zaključi razpravo in da v odločanje 
 
14. SKLEP: Na podlagi 14. člena Statuta Občine Lovrenc na Pohorju (UGSO, št. 13/2011), je Občinski 

svet Občine Lovrenc na Pohorju, na 20. redni seji, dne 1.10.2013, obravnaval in potrdil 
zaprto Listo kandidatov za člane Razvojnega sveta regije Podravje.  

 
Navzočih je 9 članov sveta. 
 
ZA je glasovalo 9 članov sveta. 
PROTI ni glasoval nihče. 
 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
Predsedujoči zaključi točko dnevnega reda: Obravnava in potrditev Liste kandidatov za člane 
Razvojnega sveta regije (RSR). 
 

 
AD/15 

SEZNANITEV Z ODSTOPOM ČLANICE NADZORNEGA ODBORA OBČINE LOVRENC NA 
POHORJU 

 
Predsedujoči prebere odstopno izjavo in odpre razpravo. 
 
Župan pove, da o tem na more biti razprave. Na odstopno izjavo bo pisno odgovoril  na 
naslednji seji, saj je o odstopu seznanjen na sami seji s strani predsedujočega in 
predsednika nadzornega odbora. 
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Edvard Goričan poda pripombo, da je na seji dobil odstopno izjavo v vednost kot predsednik 
Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja. Ustno pa ga je članica že prej 
seznanila z odstopom. Glede na njene aktivnosti, da bi se stvari reševale z mirnimi toni, 
obžaluje ta njen akt. Meni, da to lahko vzamemo samo na znanje. 
Kot predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja pa pozove vse 
stranke, da predlagajo kandidata, da bi lahko že na naslednji seji razpravljali o nadomestnem 
članu. 
Meni, da se moramo zamisliti o stanju, ki ga imamo. 
 
Marjana Kralj pove, da je žalostna, da se je članica nadzornega odbora odločila za odstop, 
saj je bila edina oseba v odboru, ki jo je cenila in ni dvomila v njen korekten način dela. 
Kot svetnica ima tega ping-ponga že dovolj. Eno leto se že ukvarjamo s tem, kaj je naredil 
nadzorni odbor in kaj je naredila uprava. 
Predlaga, da se še zadnjič usedemo skupaj in dokončno razčistimo in naredimo, kar je 
potrebno narediti. 
 
Predsedujoči prebere 
 
UGOTOVITVENI SKLEP: 
 
Občinski svet Občine Lovrenc na Pohorju se je seznanil z odstopom članice 
Nadzornega odbora Občine Lovrenc na Pohorju, gospe Lee Šumer. 

 
Predsedujoči zaključi točko dnevnega reda: Seznanitev z odstopom članice Nadzornega 
odbora Občine Lovrenc na Pohorju. 
 
 
 
 
Predsedujoči se zahvali za prisotnost in zaključi 20. redno sejo Občinskega sveta Občine 
Lovrenc na Pohorju. 
 
Seja je bila zaključena ob 21.50 uri. 
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